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Het 19e Colloquium in Aarhus

Op de woensdag, halverwege het colloquium, was een excursie georganiseerd naar een schiereilandmet een

kasteelruïne ten zuiden van Rpnde en 's middags naar een natuurgebied bij Mols, waar wij o.a. een kolonie van

Eresus cinnebarinus konden bewonderen. Of is het daar Eresus sandaliatus?

Nieuw bestuur

Na de motie van wantrouwen aan het adres van het zittend bestuur, uitgesproken tijdens het colloquium in Stara

Lesna in de Tatra, was nu het bestuur in ieder geval aanwezig. Met instemming van alle aanwezige leden werd

besloten het bestuur samen te stellen uit personen uit een groter aantal landen, zodathet franstalige verleden van de

vereniging ook binnen het bestuur niet meer zo overheersend zou zijn. De ESA komt immers voort uit de Société

d'Arachnologie. Alain Canardbleefwel voorzitter. Dat stelde hij zelf voor en niemand sprak hem tegen. Ook het

secretariaat blijft door Christine Rollardbemand. De internationalisering zit hem dus vooral in het uitbreidenmet

personen uit andere landen en niet zo zeer in het vervangen. Het bestuur is nu echt internationaal geworden en wij

moeten er maar het beste van hopen; 12 personen uit 8 landen.

Volgende bijeenkomst

Er waren twee uitnodigingen binnengekomen voor het volgende colloquium, het twintigste. Eén uitnodiging van

België en één van Hongarije. In België zou in Gent worden bijeengekomen, in Hongarije niet in één van de bekende

universiteitssteden, maar in het kleinere Szombathely, bijna onder de rook van Wenen. Bij de stemming bleek

Hongarije de voorkeur te hebben en wij hebben dus afscheid van elkaar genomenmet een "Tot ziens in West

Hongarije in 2002".

Nieuwe leden

De European Society of Arachnology zou graag haar ledenbestand zien uitgebreid. Als U nog geen lid bent kunt U

zich opgeven bij: Dr. Christine Rollard, Laboratoire de Zoologie, Arthropodes, Museum National d'Histoire

Naturelle, 61 rue de Buffon, 75005 Paris, Frankrijk. Email: chroll@cimrsl.mnhn.fr

U hoort er dan echt bij en kan meepraten over de toekomstige ontwikkelingen van de vereniging, die toch maar zorgt

voor continuïteit in de congressen. Wij hebben ook een werkgroep over wetlands en er wordt gewerkt aan een

overzicht van alle spinnen van Europa.

P.J.v.H.

Zo moest het er toch van komen. Een bezoek aan het Jutlandvan Europa. Dat wordt altijd zo denigrerend gezegd,

maar het had Spren Toft er niet van weerhouden om ons uit te nodigen om voor het 19e Colloquium naar Aarhus in

Jutland te komen. Denemarken lijkt veel op Nederland, wat het voordeel heeft dat je je er direct thuis voelt.

Het congres was uitstekend georganiseerd. De dagen werden gevuld met voordrachten in enkelvoudige, thematische

sessies, steeds met een wat langere voordrachtaan het begin van de ochtend. Er valt altijd weer veel te leren, vooral

over onderwerpen waarvan je zelf niet dagelijks de literatuur volgt. Zo is mij bijvoorbeeld het vlot gepresenteerde

verhaal van Fritz Vollrath over “Spiders’ webs and silk” bijgebleven, een van de extra avondlezingen voor het grote

publiek. Het ging met name over het functioneren van die complexe spinselfabriek in het achterlijf van een spin en

de fysisch-mechanische prestaties van de spintepels. Het onderzoek daarnaar was natuurlijk gestimuleerd (en

betaald) doorde chemieconcerns, die zich met de vervaardiging van supersterke vezels bezighouden, bijvoorbeeld

voor kogelvrije vesten. Werk voor arachnologen!


